

DAY

吉隆坡/新加坡(飞往)哥本哈根

机上田餐

2

哥本哈根

晩餐

7/6

丹麦的首都、最大城市及最大港口。

抵达后,市区游览包括欣赏举世闻名安徒生童话故事里著名的小美人鱼铜像、 色彩缤纷绚丽新港运河码头、阿玛林堡皇宫等。

运河游船乘坐游船欣赏城市著名地标景点。

住宿 5* 昌吉凯森酒店或同级

DAY

哥本哈根 (飞往) 雷克雅维克

早餐,午餐,晚餐

乘坐客机飞往冰岛首都 - 雷克雅维克

蓝湖是冰岛一处著名的地热温泉。所在地是地球上地下岩浆活动最为频繁的区域之一,这种活动加热了蓝湖。

<mark>克里苏维克地热</mark>是一片神奇而活跃的地热区。克里苏维克地区遍布着热气蒸腾的沸泥潭、地热喷泉与蒸汽孔。

珍珠楼的观景台为360度全景视野,16个信息板勾勒出地平线上的多个自然地标。

住宿 5* 昌吉凯森酒店或同级



¥ 4

雷克雅维克 ~ 斯奈山半岛 - 波加尼斯

早餐,午餐,晚餐

早餐后,启程前往冰岛西部斯奈山半岛

<mark>维京寿司游船</mark>带您出海游览Breiðafjörður峡湾美景,这里可是全国最美的峡湾之

教堂山外形酷似草帽。

阿尔纳斯塔皮一座小渔村,海滨的古老优雅房屋与沿岸的奇诡海蚀岩石。

波加尼斯西部一个魅力的小镇。

住宿 5* 昌吉凯森酒店或同级

DAY

波加尼斯 - 冰岛南岸

早餐,午餐,晚餐

<mark>儿童瀑布狭</mark>窄、湍急、瀑布规模小与<mark>赫伦瀑布</mark>群被称为冰岛奇观,是个环带状分布的瀑布群。沿河几百米都是淅沥的瀑布,非常宏伟壮观,美到令人窒息。

从胡萨菲尔出发至冰岛最大,最壮观的冰川之一<mark>朗格冰川</mark>,冰盖广袤而磅礴。 乘坐八轮怪兽车进入冰川探索及游览全球最大的人造冰川隧道。

住宿 5* 昌吉凯森酒店或同级

8 6

冰岛南岸 - 维克

早餐、午餐、晚餐

黄金圈之旅

冰岛的最主要的旅游特色之一,是冰岛闻名于世界的天然景观,是到冰岛旅游的必游之地。

辛格维利尔国家公园冰岛三大国家公园中唯一一个被联合国教科文组织认证为世界遗产的国家公园。

盖歇尔间歇泉地热区,拥有多个地热泉,温泉。

黄金瀑布发源自冰岛西南部的白河,是冰岛最壮丽、最著名的瀑布之一。

凯瑞斯火山口一座旖旎壮丽的火山口湖

住宿 5* 昌吉凯森酒店或同级

§ 7

埋龙

早餐,午餐,晚餐 羽毛河峡谷一座绝美的峡谷。

水陆两栖船深入其中就是游览杰古沙龙冰河湖, 一个大型冰川湖, 湖水湛蓝、清澈,很多形状各异的超大冰块飘浮于湖面。

黑沙滩经过海风与海浪的雕琢,黑色的玄武岩变成了黑沙。

住宿 5* 昌吉凯森酒店或同级

DAY

维克 - 雷克雅维克

早餐,午餐,晚餐

冰川徒步走在几千年以前形成的冰面上,去探索、发现其中藏匿着的秘密。体验索尔黑马冰川的冰雪世界。

斯克加瀑布冰岛最大的、最壮丽的瀑布之一,宽度为25米,水流落差达60米,水流奔腾而下的气势非常壮观,吸引了很多游客来一睹它的风采。

<mark>赛里雅兰瀑布</mark>的下层有一条弯曲的小路,沿着这条路走到瀑布后,用独特的视 角欣赏瀑布壮丽景色。

住宿 5* 昌吉凯森酒店或同级

ĕ g

雷克雅维克 (飞往) 哥本哈根

早餐,晚餐

乘搭客机飞往哥本哈根。

抵达后入住酒店休息。

住宿 5* 昌吉凯森酒店或同级

₹10-

哥本哈根 (飞往) 吉隆坡/新加坡

√ 和 ト 田 餐

75-715

11 抵达吉隆坡/新加坡



DAY

Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Copenhagen

Meal on Board

DAY

Copenhagen

Dinner

Arrive Copenhagen, have your city tour: Little Mermaid - the world famous statue of Hans Christian Andersen's fairy tales, colorful harbor district of Nyhavn, Amalienborg Palace etc.

Canal Cruise take you on a historic journey from the Stone Age all the way to the modern day.

Hotel Panda Kowloon or similar



Copenhagen (Flight) Reykjavik

Breakfast, Lunch, Dinner

Have your flight to the largest city in Iceland - Reykjavik

Blue Lagoon is a geothermal spa found on the Reykjanes Peninsula in southwest Iceland. It is the most popular attraction in Iceland.

Krysuvik photo stop, A well maintained geographical area of steam vents and hot mud pools.

Perlan 360° observation deck is the best viewing platform in Reykjavik. From the observation deck you can see the whole metropolitan area, the ocean and mountains.

Hotel Panda Kowloon or similar



Reykjavik ~ Snaefellsnes Peninsula - Borgarnes

Breakfast, Lunch, Dinner

Snaefellsnes Peninsula

A region in western Iceland known for its dramatic landscapes. At its western tip, Snæfellsjökull National Park is dominated by Snæfellsjökull Volcano, which is topped by a glacier.

Viking Sushi Boat Tour beautiful islands of Breidafjordur's innumerable islands, explore the magnificent bird life and also taste fresh shellfish.

Kirkjufell Photostop surrounded by streams and small waterfalls.

Arnarstapi a charming fishing villages, powerful waves are constantly eroding the cliffs.

Borganes a beautiful town in west Iceland.

Hotel Panda Kowloon or similar



Borgarnes ~ Glacier - South Iceland

Breakfast, Lunch, Dinner

Hraunfossar and **Barnafoss** are two beautiful waterfalls. a long wall of water cascading over moss covered lava, falling into bright turquoise water!

Glacier in Iceland

Glacier from Husafell takes you to the largest man-made ice tunnel in the heart of Iceland's second-largest ice cap!

Langjokull is the second largest ice cap in Iceland, after Vatnajökull. It is situated in the west of the Icelandic interior or Highlands of Iceland and can be seen clearly from Haukadalur.

Hotel Panda Kowloon or similar



South Iceland - Vik

Breakfast, Lunch, Dinner

Golden Circle

The most famous of all scenic routes in Iceland and combines stunning landmarks and historically significant places

Thingvellir National Park is a historic site and national park in Iceland. On the site are the Þingvellir Church and the ruins of old stone shelters.

Geysir Geothermal area is famous for its hot springs and geysers.

Gullfoss waterfall is one of Iceland's most iconic and beloved waterfalls.

Kerid is a striking volcanic crater lake on the Golden Circle route, filled with milky blue-green water amid stark black and deep red slopes.

Hotel Panda Kowloon or similar



7 <u>'</u>

Breakfast, Lunch, Dinner

Fjadrargljufur Canyon is one of the most spectacular places in Iceland. This stunning canyon is 100 m deep and 2 km long.

Amphibian boat tour to the Jokulsarion Glacier Lagoon with enormous and ancient icebergs breaking off from Vatnajokull glacier, this natural wonder of Iceland is a sight you absolutely cannot miss.

Black sand beach, Reynisfjara sea stacks marooned out in the Atlantic and shimmering black sand all in one place.

Hotel Panda Kowloon or similar



DAY

Ω

Vik - Reykjavik

Breakfast, Lunch, Dinner

Sólheimajökull Glacier is an outlet glacier of the mighty icecap of Mýrdalsjökull on the South Coast of Iceland. take you across the vast ice cap of Sólheimajökull glacier, past deep crevasses, freezing water cauldrons, and blue ice sculptures.

Skogafoss waterfall Striking 60m falls over a sheer, rocky cliff along the former coastline, with a viewing platform.

Seljalandsfoss waterfall The waterfall drops 60 m and is part of the Seljalands River that has its origin in the volcano glacier Eyjafjallajökull.

Hotel Panda Kowloon or similar





Reykjavik (Flight) Copenhagen

Breakfast, Dinner

After breakfast, flight to Copenhagen.

Overnight at Copenhagen.

Hotel Panda Kowloon or similar

10-

Copenhagen (Flight) Kuala Lumpur / Singapore

Meal on Board

₹11

Arrive Kuala Lumpur / Singapore

Meal on Board



Travel Information

Currency

Euro or Icelandic Krona 1 Euro = MYR 4.80 1 ISK = MYR 0.040

Time Zone

GMT ±0

Phone Code

+354

Weather

Spring		Summe	
March	-1℃ ~ 3℃	June	8°C ~ 12°C
April	3℃ ~1℃	July	9℃ ~ 14℃
May	4°C ~ 9°C	August	8℃ ~ 13℃

utumn	Winter

Sept	6°C ~ 10°C	Dec	-1℃ ~ 2℃
Oct	2°C ~ 7°C	Jan	-2℃ ~ 2℃
Nov	1°C ~ 1°C	Feh	-2°C ~ 3°C

Covid-19 Related

All visitors are welcome, regardless of vaccination status, with no requirement to pre-register before visiting. There is no longer a requirement for a PCR test to board aircraft, and no testing or quarantine upon arrival. There is no longer a requirement to present a certificate of vaccination or of prior COVID-19 infection.

冰岛配套基本条款

- 1. 所有行程景点以英文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 以上行程循序只供参考,一切依据当地天气变化有所改变。
- 4. 不含旅游保险,强烈推荐购买旅游保险

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

ICELAND PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Private Tours are conducted in English Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. The content of above itinerary is for reference only and subject to change due to local conditions.
- 4. Excluded Travel Insurance (COMPULSORY) and incidental expenses.

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during eak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

第一旅游机构(马)有限公司 Reg no. 153982-T KPL1000 TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

Contact: 联系:

update: 2 June 2023 1:01 pm